
på generalforsamlingen 

beslutte hvad vi gør. Indtil 

da må vi følge udviklingen 

og tage deres harme til 

efterretning. 

Er det rimeligt at vi sender 

professionelle slagtere til 

øen? 

Læs Bornholmernes artikkel 

på www.1april.bh 

Da jeg i morges slog øjnene 

op, var jeg rimeligt udhvilet 

efter årets tur til Bornholm. 

Til morgenkaffen valgte jeg 

at læse lidt nyheder fra 

Bornholm, for ikke helt at 

komme ud af stemningen. 

Jeg var kun lige kommet ind 

på Bornholms tidendes 

hjemmeside, da jeg fik 

kaffen galt i halsen. Øen er 

åbenbart i oprør, og 

repræsentanter fra 

Bornholms fiskeklub raser 

over turisterne, der tømmer 

Østersøen for (som de siger) 

deres havørreder. Artiklen 

som jeg læste, nævnte at et 

af de hårdes ramte 

områder, var strækningen 

fra Snogebæk til Bethesda.  

De gik endda så vidt at de 

foreslog en totalfredning af  

havørreder i hele 2013. 

Forslaget omfattede også, 

at de turister der så stadig 

måtte ønske at komme til 

øen, kunne fiske efter torsk 

fra molerne.  

Jeg syntes at det er en hård 

udmelding fra de lokale, 

men jeg mener ikke at vi 

allerede nu, skal aflyse 

turen til næste år. Hvis de 

mod forventning skulle få 

gennemført den ønskede 

fredning, må vi så overveje 

om pokalerne skal gå til 

største torsk næste år. 

Skulle de gå så galt må vi 

Totalfredning af havørreder i hele 2013. 

Det er slagtning af ørreder som 
denne, der har fået de lokale 
Bornholmere, til at foreslå en 
totalfredning af bornholmske 
havørreder. 
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